

STM Lottery Returns to Bring Christmas Joy to Orang Asli

In this season of joy, STM Lottery with the help of SEMOA, a non-governmental organisation that helps to improve the living standard of the Orang Asli, organized a Christmas party for the Christian Orang Asli community in Rawang, Selangor on 17 December 2022. The party was attended by over 300 guests from various Orang Asli (OA) communities in Selangor and Pahang.

The company contributed RM30,000 to SEMOA to hold the party and provide food provisions and Christmas gifts to 800 adults and 500 children. This is part of the company's Helping Hands program and its commitment to corporate social responsibility and sustainability. STM Lottery has been supporting SEMOA's Christmas party since 2013. During the pandemic in 2020 and 2021, the Christmas party was halted and only food provisions were donated to the OA community in Pahang and Selangor.

多多博彩再次为原住民同胞带来圣诞欢乐

在这个欢乐的佳节时期，多多博彩在致力改善原住民社群的生活水平的非政府组织——策略性教育方式兼持续发展机构（SEMOA）的协助下，

在 2022 年 12 月 17 日，为来自雪兰莪州万挠、信奉基督教的原住民举办了 1 场圣诞派对。共有逾 300 名来自雪州和彭亨州的原住民同胞参与了这场圣诞派对。

该公司赞助了总值 3 万令吉的现金予 SEMOA，让后者举办圣诞派对并分别派发食品以及圣诞礼物给 800 名成人及 500 名儿童。此活动为该公司的 Helping Hands 计划之部分举措，也是公司对企业社会责任和永续发展的承诺。多多博彩自 2013 年起便开始赞助 SEMOA 所举办的圣诞派对。圣诞派对在 2020 和 2021 年的疫情期间被迫暂停，而该公司在那时期仅前往彭州和雪州捐赠食品给当地的原住民社群。